
Protokół zdalnego posiedzenia 

Wydziałowej Komisji Jakości Kształcenia 

w dniu 13.01.2022 r.

1. Przewodniczący Komisji prof. R. Bania otworzył posiedzenie. Kworum zostało stwierdzone.

2. Sprawa zatwierdzenia protokołu z posiedzenia w dniu 9 grudnia 2021 r.

Przewodniczący Komisji  prof. Radosław Bania poprosił  Członków Komisji  o zgłaszanie uwag  

do  protokołu,  a  w  związku  z  ich  brakiem  zarządził  głosowanie  w  sprawie  jego  przyjęcia.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie.

3. Tytuły prac dyplomowych

Prodziekan ds. nauczania dr hab. Andrzej Dubicki, prof. UŁ: przedstawił Komisji proponowane

tytuły prac na studiach I stopnia na kierunkach: bezpieczeństwo narodowe, międzynarodowe studia

kulturowe,  stosunki  międzynarodowe,  studia  azjatyckie,  international  and  political  studies,

international marketing oraz na studiach II stopnia na kierunku: politologia.

Przewodniczący Komisji dr hab. Radosław Bania, prof. UŁ: zarządził głosowanie w tej sprawie.

Proponowane tytuły jednogłośnie uzyskały poparcie Wydziałowej Komisji Jakości Kształcenia.

Rekomendacja:

Wydziałowa Komisja Jakości Kształcenia zarekomendowała przyjęcie tych tytułów w formie 

przedstawionej Komisji.

Członkowie Komisji zgłosili ponadto:

-propozycję, aby promotorzy nie prowadzili seminariów rok po roku, ale co dwa lata, aby promotor 

skończył jedno seminarium i dopiero wtedy rozpoczął drugie,

-propozycję, aby doktor, który po raz pierwszy prowadzi seminarium, prowadził je pod opieką 

pracownika samodzielnego. 



4. Wytyczne w zakresie dyplomowania

Wydziałowa Komisja Jakości Kształcenia rekomenduje dodanie procedury zatwierdzania tytułów

prac dyplomowych w kilku punktach, według następującej kolejności: student i promotor, Katedra

w której  powstaje  praca  dyplomowa,  Wydziałowa Komisja  Dydaktyczna,  Wydziałowa Komisja

Jakości Kształcenia, Rada Wydziału.

Wydziałowa Komisja Jakości Kształcenia do początku semestru letniego powołała w swoim gronie

zespoły, które przedyskutują i przepracują zasady w tej sprawie.

5. Wolne wnioski

a) Prodziekan ds. Studenckich dr Agata Włodarska-Frykowska: poinformowała o pozytywnej 

ocenie PKA dla kierunku Bezpieczeństwo narodowe i braku jej rekomendacji oraz uznaniu, że 

stosowane przez WSMiP praktyki są słuszne. Wydział stara się o certyfikat PKA.

b) Prodziekan ds. Studenckich dr Agata Włodarska-Frykowska: poinformowała, że teczki objęte 

audytem w większości zostały zarchiwizowane a część teczek, w tym wskazanych przez radców 

prawnych, jest w procesie domykania sprawy.

c) Zastępca Przewodniczącego Komisji prof. dr hab. Alicja Stępień-Kuczyńska: zauważyła, że 

należałoby przyjąć zasady archiwizacji teczek, nie tylko te, które obowiązują na Uniwersytecie 

Łódzkim, ale też to, że zadanie to jest w zakresie obowiązków konkretnych osób.

Komisja uznała, że należałoby przyjąć raport sporządzony z analizy teczek. 

d) Członkowie Komisji wyrazili spostrzeżenie, że student w przypadku swojej nieobecności na 

zajęciach, np. przedkłada prowadzącemu przedmiot swoje zwolnienie lekarskie, a gdy student 

zwraca się z podaniem do Prodziekana ds. studenckich również musi mieć potwierdzenie, w postaci

dokumentu usprawiedliwiającego nieobecność. 

e) Wydziałowa Komisja Jakości Kształcenia ustaliła datę kolejnych posiedzeń 

na dzień 3 i 10 marca 2022 r. o g. 10:00.

6. Przewodniczący Wydziałowej Komisji Jakości Kształcenia 

dr hab. Radosław Bania, prof. UŁ zamyka posiedzenie Komisji.  


